
 

 

Endelig besvarelse af spørgsmål nr. S 4624, som med-
lem af Folketinget Anne Baastrup (SF) har stillet til in-
denrigs- og sundhedsministeren den 16. maj 2007 
 

Spørgsmål S 4624: 
»Hvorfor har Sikringsstyrelsen ikke mere massivt fortalt om indførelsen af 

»det blå kort«, og vil ministeren sørge for, at der her, inden feriesæsonen 

for alvor sætter ind, sker en oplysning til borgerne om det blå kort?« 

 

Svar: 
Jeg henviser til min besvarelse af S 4623, idet jeg dog skal tilføje, at mini-

steriet, foranlediget af de sidste dages presseomtale af det gule og det blå 

kort, har udsendt yderligere information om emnet som et temanummer af 

Nyhedsbrev om International Social Sikring, nr. 1, maj 2007 om den offent-

lige rejsesygesikring vs. EU-sygesikringskortet.   
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